
Συνεδρίαση :  19/2016 Τρίτη  26/ 04 / 2016 ΑΠΟΦΑΣΗ   152/2016 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   1

 
 
 
 
 
 
 
 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   19/2016 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   152/2016 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 26η Απριλίου 2016, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 19η/2016 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 16800/22-4-2016 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 149 απόφαση), 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) 

Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος, 5) Νιάρχος Αναστάσιος (αποχώρηση στην υπ’ 

αριθμ. 151 απόφαση), 6)   Φάβας Γεώργιος  και 7) Φαββατάς Δημήτριος. 

   

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα, το τακτικό μέλος κ. Πολίτης Δημήτριος.  

 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης οι επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων  «ΑΛΛΑΓΗ 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 

ΠΟΛΙΤΩΝ»  κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 10ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Επί αιτήματος υποτρόφου κληροδοτήματος «ΛΥΚ. ΣΚΙΑ» για συνέχιση της 
υποτροφίας. 

 
Η με αριθμ. πρωτ. 16565/22-4-2016 εισήγηση του Αντιδημάρχου Οικονομικών και Προέδρου 
της Οικονομικής Επιτροπής, κ. Μπούχαλη, η οποία ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά  ως εξής: 
 

ΘΕΜΑ: Επί του αιτήματος υποτρόφου Κληροδοτήματος «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ» 

Σχετ.: 1. Η με αρ. 111/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής Δ. Καλαμάτας 

2.Την με αριθμ. πρωτ. Δ. Καλαμάτας 38990/2014 σύμβαση παροχής 
υποτροφίας 

3.Το από 16.09.2014 αίτημα της Κομποχόλη Γεωργίας για παράταση 
σύμβασης, το οποίο διαβιβάστηκε στην αρμόδια τριμελή επιτροπή 
υποτροφιών με το αρ. πρωτ. Δ. Καλαμάτας 56157/2014 έγγραφό μας 

4. To από 15.05.2015 πρακτικό συνεδρίασης της Τριμελής Επιτροπής 
Υποτροφιών περί συνέχισης χορήγησης υποτροφιών για το Ακαδημαϊκό Έτος 
2014-2015  

5. Το με αρ. πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 12501/23.03.2016 εκ νέου αίτημα της 
υποτρόφου Κομποχόλη Γεωργίας για επανεξέταση συνέχισης και χορήγησης 
υποτροφίας της  

 

 Με την 111/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής Δ. Καλαμάτας αφού 
προηγήθηκε το με αρ. πρωτ. Δ. Καλαμάτας 3820/23.01.2014 πρακτικό της τριμελούς 
επιτροπής υποτροφιών όπως ορίζει η διαθήκη, διορίστηκε υπότροφος σε βάρος των 
εσόδων του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ» η φοιτήτρια της 
Σχολής Τεχνολογικών Εφαρμογών του ΤΕΙ Σπάρτης Κομποχόλη Γεωργία του Γεωργίου 
από την 01.09.2013 (ακαδημαϊκό έτος 2013-2014).  

 Όπως προκύπτουν από τα ως άνω σχετικά η υπότροφος λόγω της δυσχερούς 
οικονομικής κατάστασης της οικογένειά της δεν κατέστη δυνατή η εγκατάστασή της στη 
Σπάρτη και κατά συνέπεια η παρακολούθηση των μαθημάτων από την ίδια κατά το 1ο 
ακαδημαϊκό έτος 2013-2014 (με το από 29.07.2014 έγγραφη αίτηση – ενημέρωση της 
υποτρόφου). Τον Αύγουστο του 2014 και με τη λήξη του 1ου ακαδημαϊκού έτους αφού 
εισέπραξε το ποσό των 4.800,00€, που αφορούσε την υποτροφία από 01.09.2013, 
μετακόμισε στη Σπάρτη και ξεκίνησε τη φοίτησή της.  

 Με το από 15.05.2015 πρακτικό συνεδρίασης της Τριμελής Επιτροπής Υποτροφιών 
(όπως ορίζει η διαθήκη) περί συνέχισης ή μη χορήγησης δεκαπέντε υποτροφιών για το 
Ακαδημαϊκό Έτος 2014-2015  αποφάσισε να απορρίψει το έγγραφο αίτημα της εν λόγο 
υποτρόφου για συνέχιση της υποτροφίας, λόγω μη περατώσεως του απαιτούμενου 
αριθμού μαθημάτων.  

 Με την παρούσα αίτησή της η υπότροφος Κομποχόλη Γεωργία του Γεωργίου, ζητά 
την επανεξέταση συνέχισης της υποτροφίας της μέχρι και τη λήξη των κανονικών 
σπουδών της (έτος 2017), καθόσον από το 3ο εξάμηνο και μετά παρακολουθεί ανελλιπώς 
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τα μαθήματα και έχει περάσει αρκετά από το πλήθος χρωστούμενων μαθημάτων και να 
της χορηγηθεί το χρηματικό ποσό της υποτροφίας για το ακαδημαϊκό έτος 2014-2015, (οι 
υπόλοιποι υπότροφοι έχουν εισπράξει τις αντίστοιχες υποτροφίες τον Αύγουστο του 2015) 
καθώς και για το ακαδημαϊκό έτος 2015-2016 (η διαδικασία χορήγησης υποτροφιών έχει 
ήδη ξεκινήσει).  

 Ύστερα από τα παραπάνω σας διαβιβάζουμε το με αρ. πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 
12501/23.03.2016 αίτημα (με το αναφερόμενο σε αυτή ως συνημμένο, πιστοποιητικό 
προόδου σπουδών) της Κομποχόλη Γεωργίας, υποτρόφου κληροδοτήματος «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ 
ΣΚΙΑ», προς την Οικονομική Επιτροπή.  

 Παρακαλούμε για την λήψη απόφασης με τη γνώμη της Οικονομικής Επιτροπής, ως 
Διοικούσα – Διαχειριστική Επιτροπή, προς την τριμελή επιτροπή ανάδειξης υποτροφιών, 
για τη συνέχιση χορήγησης υποτροφίας της υποτρόφου Κομποχόλη Γεωργίας και τη 
χορήγηση των χρηματικών ποσών για τα ακαδημαϊκά έτη 2014-2015 και 2015-2016.   

 
 Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 «ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

 Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

 
 
Την παραπάνω εισήγηση συνοδεύουν το με αριθμ. πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 
12501/23.03.2016 αίτημα της υποτρόφου Κομποχόλη Γεωργίας, για επανεξέταση συνέχισης 
και χορήγησης υποτροφίας της, καθώς επίσης και το συνημμένο σε αυτό πιστοποιητικό 
προόδου σπουδών (αναλυτική βαθμολογία), τα οποία επίσης ήταν στο φάκελο του θέματος 
προς ενημέρωση.   
 
 
Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Είναι μία ιδιάζουσα περίπτωση, είναι ένα κοριτσάκι το οποίο το πρώτο χρόνο 
δεν παρακολούθησε, λόγω οικονομικής στενότητας, δεν είχαν χρήματα.  

Βάσει της Επιτροπής είχε απορριφθεί, το κορίτσι αυτό όμως πήγε τότε το επόμενο έτος και 
παρακολούθησε μια σειρά μαθημάτων και πέρασε σχεδόν όλα τα μαθήματα και του 
τρέχοντος έτους που πήγε και του έτους που είχε χάσει.  
Ουσιαστικά,  εμείς δεν λαμβάνουμε απόφαση, εμείς αυτό που μπορούμε να κάνουμε είναι να 
επαναπέμψουμε το θέμα στην Επιτροπή, η οποία κρίνει τις υποτροφίες, με μια…, πιστεύω ότι 
δεν θα ήταν κακό να έχουμε μία θετική εισήγηση να το δούνε θετικά το θέμα της, γιατί 
πραγματικά, και να λάβουμε υπ’ όψιν και την κρίση που υπάρχει. 
Νομίζω δεν έχετε διαφωνία επ’ αυτού, να το ξαναδεί η Επιτροπή το θέμα κ. Μπεχράκη.  

 
Τώρα αυτό, κ. Πρόεδρε, είναι και κάπως εξειδικευμένο και μας πιέζετε γιατί 
δεν ξέρουμε …  

 
Έτσι κι αλλιώς θα αποφασίσει η Επιτροπή, εμείς δεν παίρνουμε απόφαση.  

 
Ναι, δεν ξέρουμε όμως και τις άλλες περιπτώσεις, ώστε μας βάζετε να πούμε 
ξέρω εγώ να …  

 
Δεν αποφασίζουμε εμείς τίποτα.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Ναι, μια θετική ευνοϊκή ματιά για τη μαθήτρια αυτή, αλλά δεν ξέρουμε και 
τις άλλες περιπτώσεις.  

 
Μα δεν υπάρχει, αυτό …  

 
Άρα δεν νομίζω ότι μπορούμε να … 
 

…….. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 
Αφήστε με να τελειώσω κ. Φαββατά, περιμένετε λίγο.  
Απλώς να σας ενημερώσω ότι εδώ πέρα είχαμε αίτηση της φοιτήτριας προς 

εμάς, δεν είχε έρθει άλλη αίτηση που δεν την έχουμε εξετάσει.  
 
Άρα το παραπέμπουμε ...  
 

Εμείς το παραπέμπουμε στην Επιτροπή.  
 
Ναι  δεν μπορούμε να πάρουμε μια ευνοϊκή υπέρ της σήμερα γιατί δεν 
ξέρουμε …  

 
Εγώ λέω  μια θετική γνώμη, να το δει θετικά το θέμα, απλώς μια παρατήρηση. 

 
Δεν μπορούμε να ξέρουμε τις άλλες περιπτώσεις.  
 

Μα δεν έχει έρθει άλλη περίπτωση, ξαναλέω πάλι.   
 
Ναι, αυτή ενδιαφέρθηκε, οι άλλοι δεν έχουν ενδιαφερθεί, είναι ασφαλείς ότι 
είναι εκεί πέρα και έχουν κριθεί από ένα όργανο και λοιπά, ξαφνικά ένας 

παίρνει μια πρωτοβουλία και λέει να…. 
  
Οι άλλοι παίρνουνε, όσοι παίρνανε παίρνουνε, αυτή την είχε πάρει μια φορά…  
Κύριε Φάβα.  

 
Συγγνώμη, απλά κ. Μπεχράκη για να διευκολύνω λίγο τη συζήτηση. 
Επειδή οι υποτροφίες καταβάλλονται μετά τη λήξη του πρώτου ακαδημαϊκού έτους  

η κοπέλα δεν είχε τα χρήματα για να ξεκινήσει τις σπουδές τους, δηλαδή να μισθώσει ένα 
σπίτι και να παρακολουθήσει τα μαθήματα του πρώτου έτους. Μόλις λοιπόν πήρε την 
υποτροφία του πρώτου έτους, που εδικαιούτο, πήγε στη σχολή της και ξεκίνησε και 
περνούσε μαθήματα. Όταν όμως ήρθε το θέμα στην Επιτροπή, είπε ότι δεν πρέπει να 
συνεχιστεί η υποτροφία γιατί δεν είχε περάσει τον απαιτούμενο αριθμό μαθημάτων.  
Επανέρχεται λοιπόν με αίτησής της εδώ η κ. Κομποχόλη και λέει ότι επειδή εγώ θέλω να με 
δείτε συνολικά, έχω περάσει τα περισσότερα μαθήματα από αυτά τα οποία όφειλα και θέλω 
να δείτε συνολικά τη φοίτησή μου στη σχολή, για αυτό επανέρχομαι και σας ζητώ να μου 
ξαναδώσετε το δικαίωμα να συνεχίσω να είμαι υπότροφος του συγκεκριμένου 
κληροδοτήματος.  
Εγώ σέβομαι την άποψη του Προέδρου του κ. Μπούχαλη, ο οποίος λέει ότι εμείς να το 
παραπέμψουμε με θετική εισήγηση, δηλαδή να δώσουμε τη δυνατότητα στη σπουδάστρια να 
συνεχίσει τις σπουδές της, προς την Επιτροπή των υποτροφιών. Αυτό δεν λέτε κ. Μπούχαλη;  

 
Κύριε Πρόεδρε να ρωτήσω κάτι;  
Αυτά δεν προβλέπονται μέσα από την διαθήκη τι πρέπει να γίνεται σε αυτές 

τις περιπτώσεις;  
 
Όχι, είναι η Επιτροπή, Δημήτρη, σου απαντώ εγώ είναι η Επιτροπή.  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΩΝΗ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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 Δυστυχώς εμείς δεν έχουμε παρέμβαση στην Επιτροπή, δεν μπορούμε να 
έχουμε παρέμβαση.  
 
Αυτά προβλέπονται από τον κανονισμό; Από τη διαθήκη; Προβλέπονται; 
Πρώτον αυτό.  

Δεύτερον … 
 
Λέει να έχουν επιμέλεια στις σπουδές τους. 
 
Δεύτερον, κ. Πρόεδρε, έχουμε άλλες περιπτώσεις τέτοιες που να έχει … 
 
Εγώ δεν γνωρίζω  άλλη περίπτωση τέτοια.  

 
Δεν την έχουμε την αρμοδιότητα ……. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 
 

 Όχι, μα εμείς δεν κάνουμε τίποτα, το στέλνουμε στην Επιτροπή, αυτό  
κάνουμε,  

 
Ναι αλλά η ευνοϊκή …  
 

Με μια θετική γνώμη είπα. 
 
……. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 

Μα δεν ήρθανε  ποτέ να ζητήσουνε κάτι άλλο.  
 
Δεν είναι έτσι.  
 

 Δηλαδή…. 
 
……. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 

Με εκπλήσσετε πάντως.   
 
Κύριε Πρόεδρε, η πρότασή μας είναι η αίτηση της συγκεκριμένης μαθήτριας να 
παραπεμφθεί στην Επιτροπή χωρίς, ούτε θετική, ούτε αρνητική εισήγηση, 

χωρίς τίποτα, να παραπεμφθεί στην Επιτροπή και ας αποφασίσει η Επιτροπή που είναι 
αρμόδια.  

 
Να πω κάτι; Να κάνω μια πρόταση;  
Εάν επιπλέον εμείς μπορούμε να βρούμε πόρους από το μερίδιο που μου 

φαίνεται παίρνει και ο Δήμος, 0,5% παίρνει… 
 
Δεν γίνεται αυτό … 

 
Γιατί δεν γίνεται;  
Άμα θέλουμε να είμαστε φιλάνθρωποι, με τη καλή έννοια να κάνουμε μια 

εισήγηση και να πούμε ¨Πόσο στοιχίζει, 5.000,00 €; Να πάρουμε τις 5.000,00 € από το 
κληροδότημα...¨  

 
Θα το περάσει ο Επίτροπος αυτό;   

 
Γιατί δεν περνάει; Θα το περάσει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:   

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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…… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)    
Να πάρουμε μία απόφαση τώρα, να διαβιβαστεί για επανεξέταση στην 

Επιτροπή.  
 
Χωρίς καμία…, ούτε θετικά, ούτε τίποτα. 
 

Η άποψή μου είναι πάλι να το δούμε με θετικό μάτι, να το πω για ποιο λόγο                      
κ. Πρόεδρε, να το εξηγήσω.  

Η κοπέλα εισήλθε στη σχολή το 2013 – 2014, έχουμε διανύσει 2013 – 2014, 2014 – 2015 και 
τώρα 2015 – 2016, δηλαδή έπρεπε να έχει περάσει μαθήματα αυτού που διανύει το έκτο 
εξάμηνο κι έχει περάσει μαθήματα πέντε εξαμήνων σχεδόν, δηλαδή σχεδόν έχει ολοκληρώσει 
να το πω έτσι τα μαθήματά της, απλά της υπολείπονταν τέσσερα, πέντε μαθήματα.  
Θεωρώ λοιπόν ότι πρέπει να της δώσουμε το δικαίωμα αυτό, αυτή είναι η δική μου άποψη.  

 
Δεν είναι γνωστή μας, ούτε την ξέρουμε την κοπέλα, είναι μια φτωχή κοπέλα.  
 

Εγώ ούτε που την έχω δει ποτέ.  
 
Θα κόψουμε από κάποιον άλλον.  
 

Όχι, όχι, δεν κόβουμε από κάποιον άλλον. 
 
…… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 
 
Πρόεδρε δεν είναι σωστό αυτό που λες. 
 
Γιατί δεν είναι σωστό; 
 
Γιατί αυτό που λες τώρα αφήνεις υπονοούμενα ότι εμείς ξέρουμε ότι είναι δικιά 
σας, για αυτό δεν ψηφίζουμε.  
 
 Όχι, δεν είπα αυτό.  
 
Ε αυτό είπες. 
 
Όχι, είπα ……. (δεν ακούγεται – διακοπή ηχογράφησης) 

 
Να ζητήσουμε να καλύψουμε επιπλέον έξω από αυτό… 
 

Δεν γίνεται αυτό. 
 
Ε άμα δεν γίνεται δεν μπορούμε να κάνουμε … 
 

(διακοπή ηχογράφησης) 
 
Ωραία, λοιπόν αποφασίζουμε ομόφωνα να παραπεμφθεί για επανεξέταση στην 
Επιτροπή. 
 
Αυτό, τίποτε άλλο. 
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Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική Επιτροπή των Κληροδοτημάτων του 
Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα,   
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Παραπέμπει, στην Τριμελή Επιτροπή Ανάδειξης Υποτροφιών  Κληροδοτήματος 
¨Λυκούργου Σκιά¨,  
το με αριθμ. πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 12501/23-3-2016 αίτημα της υποτρόφου 
του εν λόγω Κληροδοτήματος Κομποχόλη Γεωργίας, φοιτήτριας του Τμήματος 
Μηχανικών Πληροφορικής Τ.Ε. της Σχολής Τεχνολόγων Εφαρμογών (έδρα 
Σπάρτη) του ΤΕΙ Πελοποννήσου, 
για συνέχιση της υποτροφίας έως την αποφοίτησή της το έτος 2017 με την 
χορήγηση του ποσού για το ακαδημαϊκό έτος 2014 – 2015 καθώς επίσης και για το 
ακαδημαϊκό έτος 2015 – 2016.   
 
  
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπεχράκης Σταμάτης  

  4. Μπουζιάνης Παύλος 

  5. Φάβας Γεώργιος 

  6. Φαββατάς Δημήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 12 Μαΐου 2016 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 


